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Fråga 1-2018 om straffavgifter vid ej 
nyttjade tider i vården 

Jens Sundström (L) frågar mig följande om straffavgifter i vården vid ej 

nyttjade tider: 

 

1. Har den politiska ledningen initierat någon översyn kring detta för att 

få till ett mer korrekt och enhetligt användande av avgiftsreglemen-

tet? 

Svar av Glenn Berggård (V): 
1. Nej, regionen har redan ett regelverk som reglerar när avgift får debite-

ras vid uteblivet besök som ej avbokats i tid. Regelverket gäller för både 

hälso- och sjukvården och tandvården. Den enda skillnaden i reglerna 

mellan dessa verksamheter är storleken på den avgift som får tas ut. 

Detta är rimligt eftersom finansieringen och därmed patientavgifterna 

skiljer sig mellan sjukvård och tandvård. När det gäller tandvården så 

har verksamheten nyligen skärpt tillämpningen av regelverket så att det 

är lika för alla oavsett orsak till uteblivet besök. Syftet med detta är att 

det ska bli färre antal outnyttjade timmar för verksamheten och därmed 

kortare köer och fler patienter som får behandling. 


